



Lantmäterikommittén

Protokoll fört vid Lantmäterikommitténs sammanträde torsdag 23 februari 2023

Plats: Teamsmöte

Närvarande: Lisa Klasson, Lennart Moberg, Pauline Pertoft, Fanny Nordqvist Darell, Ellinor Karlsson, David Svantesson, Magnus Edén, Maria Stattin, Josefine Bodin, Marianne Leckström, Elisabeth Ledin, Emelie Westin och Felicia Norén

Frånvarande: Charlotte Carlstedt

SAMMANTRÄDE MED KOMMITTÉN

1. **Genomgång av föregående protokoll**
2. **Kommittéresa till Island. Studiebesök, resebokningar m.m. Josephine, Felicia, Marianne och Pauline.**

Studiebesök på Islands motsvarighet till Lantmäteriet är bokad. Avvaktar svar från SKR:s resebyrå gällande boende och resa samt priset för detta. Gruppen återkopplar när resebyråns förslag kommer.

3. **Ansvarsområden inom kommittén, Emelie, Magnus, Felicia och Lisa**

Bl.a. gå grund av att Lennart ska lämna sin roll i kommittén, att Lisa numera är styrelseledamot i föreningen och att vissa anordnar två konferenser så tittade gruppen som tillsattes vid förra sammanträdet på ett nytt upplägg för arbetsfördelningen. Det som har diskuterats är följande:

- Ordförande och vice ordförande ska vara kontakt för varsin av Göteborgs- och Stockholmsgruppen och även fördela ansvaret mellan sig för 3D-gruppen.
- Redan vid mötet i maj bestäms vem i Göteborg- och Stockholmsgruppen respektive 3D-gruppen som ska leda arbetet med konferenserna.
- Ta fram en checklista med punkter och hålltider för vad som behöver göras inför varje konferens.
- Utse någon som är ansvarig för att leda arbetet med att rekrytera nya medlemmar till kommittéerna.

Gruppen kommer träffas igen och gå igenom detta igen inför mötet i maj.

4. **Tröjor till konferenserna**

Lisa har fått frågan om vi vill ha enhetlig klädsel till konferenserna. Lisa har anmält att vi är intresserade. Diskussion om att det hade varit bättre med en avvikande namnskytt eller något annat som man på förhand inte behöver fundera

på hur det ska passa. Lisa ska framföra att vi hade föredragit en annan namnskylt eller något liknande i stället för att särskilja vilka som är med i kommittén.

5. 3D-gruppens tillhörighet, Lisa, Pauline m.fl.

Det har funnits en diskussion om att 3D-gruppen skulle tillhöra en annan kommitté, då vår kommitté redan arrangerar två konferenser. Problemet har varit att det har varit för få som har jobbat med 3D-konferensen samtidigt som man har varit involverad i andra konferenser. Gruppen har nu blivit större så det funkar bättre. De som arrangerar 3D-konferensen behöver inte heller jobba med de övriga konferenserna.

6. Beskrivningen av kommittén på hemsidan

En fråga som kommer varje år är om uppgifterna på hemsidan stämmer. Marianne kollar över uppgifterna och kommer med ett förslag på vad som kan ändras.

7. Årshjul för kommitténs arbete?

Agneta på föreningen har gjort ett årshjul för föreningen och kan hjälpa till och göra ett motsvarande för kommittén. De närvarande tycker att ett årshjul för kommittén hade varit bra. Lisa tar kontakt med Agneta för hjälp med att ta fram ett årshjul.

8. Stadsbyggnad, artikelidéer

Skicka idéer till Lennart. MapIT är en ny forskarutbildning för yrkesverksamma som har kommit in som ett artikelförslag. På följande länk finns mer information: [Företagsforskarskolan MapIT - Högskolan i Gävle \(hig.se\)](http://Foretagsforskarskolan.MapIT-Hogskolan.i.Gavle.hig.se)

9. Övriga frågor, alla

10. Nästa sammanträde

Måndag 8 maj